



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

ACI awarded ISO14001 to Environmental Infrastructure Division of Environmental Protection Department

Accredited Certification International Ltd has recently granted the ISO14001 certification to Environmental Infrastructure Division (EID) of Environmental Protection Department (EPD) for its Environmental Management System. As the main government body of HKSAR, EPD is responsible in overseeing the formulation and implementation of environmental policies and tackling pollution.

The Environmental Infrastructure Division of Environmental Protection Department aims to develop and implement sustainable waste management programs and to plan and provide waste management facilities for Hong Kong. In implementing the mission, EID is committed to developing an Environmental Management System in accordance with the ISO 14001 requirements, including developing and implementing sustainable waste management programs for the community, to coordinate the implementation of waste management strategy, to plan and provide waste management facilities to meet the present and future needs and to safeguard the environment.

It is a great honor for ACI to serve EID as it provides us a chance to help EID maintain a high standard of service. As part of Hong Kong, ACI bears the social responsibility to preserve and protect the environment in its business engagement.



環境保護署
Environmental Protection Department



Accredited Certification International Limited

18th Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong
Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

国际认可认证有限公司颁发 ISO14001 予环境保护署之环境基建科

国际认可认证有限公司早前向环境保护署辖下的环境基建科颁发 ISO 14001 认证，认证范围为环境管理体系。作为香港特区政府的主要机构，环境保护署负责监督制定和实施环境政策和治理污染问题。

环境保护署辖下的环境基建科旨在为香港制定和落实可持续发展的废物管理计划，以及规划和提供各类废物管理设施。为履行此使命，环境基建科致力参照国际标准 ISO 14001 的指引，推行环境管理体系，包括制订和落实可持续发展的废物管理计划，统筹废物管理策略的推行工作，规划和提供切合目前及未来发展需要的废物管理设施，以保护我们的环境。

国际认可认证有限公司很荣幸能为环境基建科提供专业服务。这为国际认可认证有限公司带来一个机会，协助环境基建科保持优质服务。作为香港的一份子，国际认可认证有限公司在业务上承担保育及保护环境的社会责任。



環境保護署
Environmental Protection Department



Accredited Certification International Limited

18th Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong
Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com